
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 370
Vil ministeren som opfølgning på samrådet den 9. december 2020 om politiets actio-
ncards, jf. samrådsspm. N, O og R, oplyse, om Rigspolitiets actioncards undergår en
form for legalitetsvurdering, inden de tages i brug, og kan ministeren i bekræftende
fald oplyse, om det pågældende actioncard var blevet legalitetsvurderet, før Rigspolitiet
anvendte det?
Spørgsmålet bedes besvaret senest 2 dage før besvarelsen af REU alm. del - sam-
rådsspm. P.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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